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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Történt-e szándékos mulasztás a hivatalok részéről a 
Hyperjet nevű vízi jármű üzemeltetésével kapcsolatban?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Az elmúlt fél évben jelentős számú kérdést tettem fel a Balatonon szabálytalanul üzemelő Hyperjet
nevű vízi járművel kapcsolatban:

K/8526  -  Miért  közlekedhetett  a  "Hyperjet"  korlátozás  alá  eső  területre  kiadható  üzemeltetési
engedély nélkül egy évig a hatóságok orra előtt?

K/8256 - A Miniszterelnökség beismerte, hogy engedély nélkül üzemelt a Balatonon a "Hyperjet".
A hajózási hatóság vagy a rendőrség vízirendészeti szerve indított vizsgálatot a vállalkozás ellen?

K/8777 - A Hyperjet nevű vízi jármű üzemeltetője megsértette-e a számvitelről szóló 2000. évi C.
törvényt azzal, hogy engedély nélkül működött a Balaton területén?

K/8776 - A Hyperjet nevű vízi jármű okozott-e környezetkárosítást azzal, hogy engedély nélkül
működött a Balaton területén?

K/8775 - A Balatoni Vízirendészeti  Rendőrkapitányság miért nem kérte el a Hyperjet nevű vízi
jármű ellenőrzése során az engedélyeket?

K/8774 - Mikor tudta meg a kormányhivatal, hogy engedély nélkül üzemelt a Hyperjet nevű vízi
jármű?

K/9057 - Milyen ellenőrzéseket végzett a Balatoni Vízirendészeti Rendőrkapitányság a Balatonon
üzemeltetési engedély nélkül működő Hyperjet nevű vízi járművön?

Sajnos a minisztériumok és a hatóságok egymásra mutogattak és teljes inkompetenciával kezelték a



helyzetet,  ezzel  mintegy  védve  a  Hyperjet  nevű  vízi  jármű  üzemeltetőjét,  pártolva  annak
szabálytalanul  működtetett  járművét  a  Balatonon.  A hatóságoktól  kapott  információk  alapján,
valamint véleményem szerint az érintett cég tevékenységével környezeti kárt okozott, üzemeltetési
engedély nélkül működtette a járművet, valamint olyan tevékenységből szerzett bevételt, amelyhez
nem volt engedélye.

Kérdezem Önt:

1. Történt-e szándékos mulasztás a hivatalok részéről a Hyperjet nevű vízi jármű üzemeltetésével
kapcsolatban? 

2. Sértett-e valamilyen jogszabályt a Hyperjet nevű vízi jármű üzemeltetője? 

Budapest, 2020. május 29.
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